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>1.圣诞节狂欢经典英语祝福语
1、这是我发给你的三天后的信息，别偷看哦，叫你别看，还看，祝你圣诞快乐!
This is information I sent to you three days later, don\'t peep oh, call you don\'t look, look, also wish you a merry Christmas!
2、随着平安夜的到来，向你说一声：永远平安。让这祥和的旋律，伴你度过一生。
With the arrival of Christmas Eve, have a chance to say to you: peace forever. Let this auspicious melody, I wish you a lifetime.
3、平安夜我们去聚餐，圣诞夜我们去唱歌，狂欢夜我们去蹦迪。我要我们在一起!
We go to dinner on Christmas Eve, Christmas Eve we sing, carnival night we go to the disco dancing. I want we are together!
4、我现在特别希望自己变老!是不是很奇怪，因为今晚你没有理由不爱一个老人!
Now I particularly want to grow old! Tonight is very strange, because you have no reason to not love an old man!
5、在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
In the season of joy I present my sincerest wishes and kindest thoughts. May this Christmas outshine all the rest.
6、我想把我的手放在你的手里，让你领我走进圣诞节的教堂，过我们俩人的圣诞节!
I want to put my hand in your hand, let you lead me into the church of Christmas, Christmas over the both of us!
7、圣诞树上耀眼的彩灯，祈祷你平安一生;圣诞夜里悠扬的钟声，祝福你快乐一生。
Bright lights on the Christmas tree, pray you safe life; Christmas night melodious bell, wish you a happy life.
8、我已炼成缩小功，会在圣诞晚上缩小到我所牵挂的人袜子里向你问候：圣诞快乐!
I had was to reduce the work, will be on Christmas night to my care of sock greeting you: merry Christmas!
9、亲吻你脸颊，让爱的祝福化作片片晶莹的雪花。溶入你心里。亲爱的祝你圣诞快乐!
Kiss your cheek, let the blessings of love into every piece glittering and translucent snowflake. Into your heart. Dear wish you a merry Christmas!
10、懂得享受，懂得分享，生活中有数不完的美好!朋友们，欢愉起来吧，圣诞节快乐!
Know how to enjoy, know to share, there are the good in life! Cheer up, my friends, merry Christmas!
>2.圣诞节狂欢经典英语祝福语
1、爱情，甜蜜又苦涩：相聚的时候，甜得像蜜;暂时的分离也苦得如药。希望我们永不分离，相守一世!祝你圣诞快乐!
Love， sweet and bitter： together， sweet like honey; Temporary separation is bitter as medicine。 I hope we never separate， together forever! Wish you a merry Christmas!
2、圣诞夜了!无数的星辰亮起，在天空写下你的名字，当雪花飘落时，就能将我的思念与祝福传送给你，愿你平安快乐!
Christmas Eve! Countless stars light up， write your name in the sky， when the falling snow， can will my thoughts and best wishes to you， wish you peace and happiness!
3、我相信：祝福，就是我们需要的;能够祝福的，都是可爱的!在至爱的圣诞节，深深地祝福你!愿我的祝福给你的圣诞平添一份喜悦!
I believe： blessing， and is what we need; Can bless of， is all lovely! In love Christmas， deeply bless you! I give you a blessing Christmas smooth add a joy!
4、虽然只是小小的一则短讯，但却有我深深的祝福，希望这份喜悦，能够让你在温馨的节日裡，得到我默默的祝福。祝你圣诞快乐!
Although a small message， but I deeply wishes， and hope that this joy， can let you in sweet festival， I silently blessing。 Wish you a merry Christmas!
5、真快，圣诞的钟声又在耳边响起。今晚我会同前几个不曾与你共度的圣诞夜一样，悄悄地，用一整晚的时间来思念你!
Again really fast, the ding of the Christmas in the ear。 Tonight I will be with the first few didn\'t like to spend your Christmas Eve, quietly, with a whole night time to miss you!
6、请圣诞嫁个老公叫快乐，再请圣诞和快乐要个宝贝叫幸福!圣诞到了，让圣诞一家轮流到每家坐客，带给大家欢乐和甜蜜!
Please marry a husband call happy Christmas, happy Christmas and to have a baby, please call again! Christmas is coming, let Santa a turns to each guest, bring you joy and sweet!
7、草船借箭是妙算，破釜沉舟是决战。风花雪月是浪漫，舍生取义是奉献。你若继续往下看，你就是个大笨蛋，圣诞的蛋。
Grass boat borrow arrow is more tactical, cross the rubicon is decisive battle。 Moon is romantic, attainment is dedication。 If you continue to look down, you are a big fool, Christmas eggs。
8、想过一个快乐的圣诞节吗?那你就别假装工作忙不理我，发财记着我，有难帮帮我，闲时要想我。记住了吗?祝你圣诞快乐!
Want to have a happy Christmas? That you don\'t pretend I am busy with work ignore, fortune, remember me, the trouble to help me, to my spare time。 Remember? Wish you a merry Christmas!
9、圣诞节即将来临，愿友情的天使：在平安夜给你带来一年三百六十五日的平安与祥和;在圣诞日捎给你的是一生一世的幸福与快乐!
Christmas is coming, may our friendship angel： bring you on Christmas Eve three hundred and sixty-five days a year of peace and harmony; On Christmas day to you is your happiness and happiness of life!
10、为了适应环保，在圣诞节不要送我圣诞卡了，请直接在尽可能大的纸币上写你的祝词就行了!嘿嘿，还是我好吧!圣诞快乐哦!
In order to adapt to environmental protection, don\'t send me Christmas CARDS, Christmas directly in as large as possible on a bill, please write your message! Hey hey, or am I all right! Merry Christmas!
>3.圣诞节狂欢经典英语祝福语
1、传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!
Warmest wishes for Christmas and a happy， wish all the best in the New Year!
2、圣诞的钟声声声响起，祝福的心如跳动的烛光融化每点落在你身上的雪。
Christmas bells sound ringing， blessing heart beat such as candle melts each point of snow fell upon you。
3、祝福你圣诞之夜，愿圣诞节的欢声笑语和欢乐气氛永远萦绕着你。
Bless you on Christmas Eve， and there would be laughter and joy of Christmas atmosphere always haunt you。
4、亲爱的，圣诞节快乐!我会让我的爱陪你慢慢的老去，直到地老天荒我的心也不变。
Dear， merry Christmas! I will let my love accompany you slowly old， until the end of time my heart is the same。
5、圣诞老人跟我说，如果我是真的爱你，圣诞节就一定会到来!你说，圣诞节会来吗?
Santa Claus told me that if I really love you， Christmas will come! You say that Christmas day will come?
6、让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在圣诞佳节来到你身边，伴你左右。
May the warmest wishes， happy thoughts and friendly greetings， come at Christmas and stay with you all the year through。
7、圣诞节踮着脚尖，轻快地走来，请迎着她轻轻地，轻轻地说出你心中的期待!
The Christmas stand on their toes， walking briskly， please meet her gently， gently speak your heart look forward to!
8、我现在特别希望自己变老!是不是很奇怪，因为今晚你没有理由不爱一个老人!
Now I particularly want to grow old! Tonight is very strange， because you have no reason to not love an old man!
9、叮叮当叮叮当铃儿响叮当，在这浪漫的日子里，我们一起到天亮，给每一颗星星挂上铃铛。
Jingle bells jingle bells， jingle bells， in this romantic day， we together until the morning， to hang a bell every star。
10、这么远的距离，没有礼物，没有大餐，只有我牵挂你的心和最最真诚的一声祝福：圣诞快乐!
So far， no gifts， no dinner， only I care your heart and the most sincere wishes： merry Christmas!
>4.圣诞节狂欢经典英语祝福语
1、愿你拥有美丽的圣诞所有的祝福。
Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
2、在这佳节里，没有比家更好的地方了。
In the holidays, there is no place like home.
3、祝福你及你所爱的人新的一年中万事如意。
Best wishes for you and your loved ones best wishes for the New Year.
4、愿圣诞是你快乐的时节，愿新年是你幸福的日子。
May you happy Christmas season, may the New Year is the day of your happiness.
5、在圣诞和新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福!
At Christmas and the coming year, wishing you peace, joy and happiness!
6、致以热烈的祝贺和良好的祝福，圣诞快乐，新年快乐。
Warm greetings and best wishes for a merry Christmas and happy New Year.
7、传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!
Warmest wishes for Christmas and a happy, wish all the best in the New Year!
8、祝我的挚友圣诞快乐。愿你拥有美丽的圣诞所有的祝福。
Merry Christmas, my best friend. Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
9、愿纯洁善良的主赐福与你，宽恕你所有的罪孽。祝你圣诞快乐。
\"Pure good Lord bless you, forgive all your iniquities. Wish you a merry Christmas.
10、你还没收到礼物吗?那就快去睡吧!你的饱嗝声吓着圣诞老人了。
You haven\'t received the gift? Then go to sleep! Your satisfied ge scare Santa Claus.
>5.圣诞节狂欢经典英语祝福语
1、圣诞佳节，愿你幸福安康，快乐开怀!
Wishing you happiness and happiness at Christmas!
2、祝你平安夜幸福快乐，圣诞节欢乐无边，新年好运连连。
Wishing you a happy Christmas Eve, a merry Christmas and good luck in the New Year.
3、祝你平安如意，幸福无比，快乐圣诞!
Wishing you peace, happiness and a merry Christmas!
4、祝你圣诞快乐，好运连连。
Merry Christmas and good luck.
5、祝圣诞快乐，新年充满幸福和成功。
Merry Christmas and a happy and successful New Year.
6、愿你快快乐乐不发怒，好运把你来关注，平安把你来呵护，生活甜蜜又幸福!
May you be happy and not angry. Good luck will bring you attention, and peace will bring you care. Life is sweet and happy!
7、小懒猪，才起床啊，快睁大眼睛，昨天夜里在你枕头下藏了一件很特别的礼物哦!
Little lazy pig, get up, open your eyes wide, and hide a very special gift under your pillow last night.
8、一起狂欢，一起喝彩，点亮圣诞树，写下新祝福，让感动在心间流动。
Carnival together, cheer together, light up the Christmas tree, write down new wishes, let the moving flow in the heart.
9、愿你将平安分享，与幸福为伴。平安夜送平安，愿大家平平安安!
May you share peace with happiness. Peace on Christmas Eve, peace and peace to you all!
10、你是风筝，我是线，对你的思念不会变。圣诞有你伴平安，幸福甜蜜到永远。
You\'re a kite, I\'m a line, and your thoughts will not change. Christmas is safe with you, happy and sweet forever.
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